



# ကိုဗစ်-၁၉ လစဉ် သတင်းစာစောင်



မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း | ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဩဂုတ်လ ၁၉ ရက်။

အသက်ကယ်ဆယ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘာအနှံ့တွင် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ



Photo: IFRC/Eunjin Jeong

## အထူးစိတ်ဝင်စားမည့်အချက်များ

- စစ်မှန်တဲ့ဘဝသူရဲကောင်းများ
- အသင်း၏ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားသည့် ကိုဗစ်-၁၉ အမျိုးသားအဆင့်တို့ပြန်ဆောင်ရွက်မည့် စီမံချက်
- ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ငွေသားထောက်ပံ့မှု (၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လ-ဇူလိုင်လ)

## ယခုထုတ်ဝေမှုတွင်

စာမျက်နှာ ၁:

#စစ်မှန်တဲ့ဘဝသူရဲကောင်းများ ဇွန်လေးဝေ

စာမျက်နှာ ၂:

ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကာလအတွင်း ငွေသားထောက်ပံ့မှုကူညီရေးအတွက် အသင်း၏ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှု

စာမျက်နှာ ၃:

ကျွန်ုပ်တို့၏ စစ်မှန်တဲ့ဘဝသူရဲကောင်းများနှင့် တွေ့ဆုံခြင်း  
IFRC ၏ ပြန်လည်စိစစ်ထားသော ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေ

စာမျက်နှာ ၄:

ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာတို့ပြန်ဆောင်ရွက်ချက် မိမိတို့အကြောင်းနှင့် ဆက်သွယ်ရန်

## #စစ်မှန်တဲ့ဘဝသူရဲကောင်းများ #RealLifeHeroes

### ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ကမ္ဘာလူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုနေ့

ဇွန်လေးဝေသည် ကြက်ခြေနီစေတနာလုပ်အားရှင်ဖြစ်ပြီး သူမ ဇာတိ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)၊ တောင်ကြီးမြို့တွင် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မတ်လကစပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်တားဆီးရေးတွင် ရက်သတ္တပတ် ၂၄ နာရီလုံး ဆောင်ရွက်နေသူတစ်ဦးဖြစ်ပါတယ်။ သူမရဲ့ နေ့စဉ် ရောဂါကာကွယ်တားဆီးရေးတာဝန်ကျရာ ဂိတ်တွေ၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွေနဲ့ အသွားအလာကန့်သတ်စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုရေး စခန်းတွေ အပြင် ရောဂါကူးစက်ခံထားရသော လူနာကိုလည်း ဆေးရုံသို့ပို့ဆောင်နိုင်ရန် ကူညီပေးခဲ့ပြီး ပြည်သူများဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းအောင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါတယ်။ သူမဟာ ကြက်ခြေနီ လူမှုကရုဏာလုပ်ငန်းတွေကို စိတ်ပါဝင်စားစွာ ဆောင်ရွက်နေသည့် မိသားစုမှ မွေးဖွားလာတဲ့သူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး သူမဟာ ကြက်ခြေနီလှုပ်ရှားမှု စတင်မွေးဖွားရာ အီတလီနိုင်ငံ ဆိုဖာရီနိုမြို့၌ ပြုလုပ်သည့် အခမ်းအနားကို သွားရောက်တက်ခွင့်ရခဲ့သည့်အတွက် သူမပါဝင်လှုပ်ရှားနေသည့် အဖွဲ့အစည်းကြီးသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အမှန်တကယ်တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်တဲ့ လူမှုကရုဏာအဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ဂုဏ်ယူလျက်ရှိပြီး သူမကိုယ်တိုင်လည်း အခြားသူများအတွက် အပြုအမူကောင်းများဆက်လက်ကြိုးစားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။

ဇွန်လေးဝေ၏ အသက်တူညီကယ်ဆယ်ရေးအကြောင်းအရာကို ကြည့်ရှုရန် ယခုနေရာကို နှိပ်ပါ။

ကြက်ခြေနီ လူမှုကရုဏာလုပ်ငန်းတွေကို စိတ်ပါဝင်စားစွာ ဆောင်ရွက်နေသည့် မိသားစုမှ မွေးဖွားလာတဲ့ ကြက်ခြေနီ စေတနာလုပ်အားရှင်တွေရှိတယ်ဆိုတာကို သင်သိပါသလား ?  
လူသားချင်းစာနာထောက်ထားခြင်းပုံရိပ်များကို သင့်ဆီမှ တစ်ဆင့် လက်ဆင့်ကမ်းလိုက်ပါ။



# ဘာတွေထူးလဲ - အသင်း၏ ပြန်လည်စီစစ်ထားသော ကိုဗစ်-၁၉ တုံ့ပြန်ခြင်းစီမံချက်

**ဦးစားပေးမှု** - အသင်း သည် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများကို မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း၏ အမျိုးသားအဆင့်တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှု အစီအမံ (အချိန်ကာလ - ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဇန်နဝါရီလမှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ အထိ) အတိုင်း အောက်ဖော်ပြပါ အဓိက နယ်ပယ် ၃ ခုကို အာရုံစိုက်ထားပါသည်။

**၁- ကျန်းမာရေး၊ ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေး** တွင် လက်ဆေးဘေစင်အတွက် ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ခြင်း ပါဝင်ပါသည်။

**၂- ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် လူမှုစီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများကို ဖြေရှင်းရေးတွင်** ကဏ္ဍစုံ ငွေသားထောက်ပံ့မှုနှင့် သင့်တော်သော သင်တန်းပေးခြင်းများ ပါဝင်ပါသည်။

**၃- အမျိုးသားအသင်း၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု** တွင် ရှေ့တန်းမှ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်နေကြ သည့် ကြက်ခြေနီစေတနာ့လုပ်အားရှင်များနှင့် ဝန်ထမ်းများ၏ ဘေးအန္တရာယ်ကင်း ရှင်းရေးတို့ ပါဝင်ပါသည်။

**# ၏ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူများ** - အသင်းသည် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအားလုံးရှိ လူဦးရေ ၄ သိန်းအား တိုက်ရိုက် ထောက်ပံ့မှုပြုခဲ့ပါသည်။

**အဓိကအုပ်စုများ** - အသင်းသည် အထွေထွေလူဦးရေအတွက် ဆောင်ရွက်နေသော် လည်း မြို့ပြလူဦးရေ၊ အမျိုးသမီး ဦးဆောင်သော အိမ်ထောင်စု၊ ဝင်ငွေနည်းပါးသူ၊ မ သန် စွမ်းသူများ၊ နေရပ်ပြန်များ၊ နေရပ်စွန့်ခွာစခန်းများနှင့် ပဋိပက္ခဒဏ်ခံစားနေရ သည့် ရပ်ရွာလူထုများနှင့် ရှေ့တန်းမှ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်နေသည့် ကြက်ခြေနီစေတနာ လုပ်အားရှင်များနှင့် ဝန်ထမ်းများကို အဓိကထားပါသည်။ ထိုဆောင်ရွက်မှုများတွင် ကန့်သတ်ချက်များကြောင့် ပိုင်ဆိုင်မှု (သို့မဟုတ်) လုပ်ငန်းဆုံးရှုံးမှုများကြုံတွေ့ရပြီး အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းထိခိုက်သွားသူများကို အမျိုးမျိုးသောငွေသားထောက်ပံ့မှုနှင့် သင့်တော်သော သင်တန်းပေးခြင်းများပါဝင်ပါသည်။ **အသင်းမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ကိုဗစ်-၁၉ တုံ့ပြန်မှု အစီအစဉ်နှင့် လှုပ်ရှားမှုများတွင် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများနှင့် နေရပ်စွန့်ခွာသူ များ အတွက်လည်း ပါဝင်ပါသည်။**

**စုစုပေါင်း ဘတ်ဂျက်:** CHF ၁၀,၅၆၇,၅၂၃  
**ပေးအပ်ပြီး:** CHF ၂,၀၂၁,၆၁၇  
**ဘတ်ဂျက်ကွာဟမှု:** CHF ၈,၅၄၅,၉၀၆

"MRCS သည် ကိုဗစ်-၁၉ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ခြင်းတွင် လုပ်ငန်းစဉ်သုံးရပ်ကို အဓိကထားပါသည်။ ကျန်းမာရေး၊ ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်း ရေး၊ လူမှုစီးပွားရေး သက်ရောက်မှုများကို ဖြေရှင်းခြင်း နှင့် ရှေ့တန်းတွင်တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နေကြသည့် ကြက်ခြေနီစေတနာ့လုပ်အားရှင်များ ဘေးအန္တရာယ်ကင်း ရှင်းရေး တို့ ဖြစ်သည်။ "



ကျန်းမာရေး၊ ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေး



လူမှုစီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများကို ဖြေရှင်းခြင်း



အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု

## ငွေသား - ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကြောင့် လူမှုစီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများကို ဖြေရှင်းခြင်း

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လမှစတင်ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် ကပ်ရောဂါကြောင့်ဖြစ်ပေါ်လာသည့် လူမှုစီးပွားရေးကို ကုစားသော အားဖြင့် MRCS-IFRC တို့သည် ရပ်ရွာလူထုဘေးဒဏ်ကြိုကြိုခံနိုင်စွမ်းမြင့်မားရေးအစီအစဉ်များကိုလုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ ငွေသားထောက်ပံ့ခြင်းမှုတွင်လည်း ကိုဗစ်-၁၉နှင့် ဆက်စပ်သောအရေးတကြီးလိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်နှင့် ရပ်ရွာလူထု၏ ရေရှည်ကြိုကြိုခံနိုင်စွမ်းမြင့်မားမှုရှိအောင် ရေးဆွဲထားပါသည်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လမှ ဇူလိုင်လအထိ ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံးနိုင်ချေ လျော့ပါးရေး၊ ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေး နှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းစသည့် မတူညီသည့် အခန်းကဏ္ဍများကို ရပ်ရွာလူထုငွေသားထောက်ပံ့ခြင်း အစီအစဉ်မှတစ်ဆင့် ငွေကျပ် ၁၉၃,၅၁၄,၆၀၀ (CHF ၁၃၃,၄၅၈) ကိုထောက်ပံ့ပေးပြီးဖြစ်ပါသည်။

**ဘေးအန္တရာယ်ကြောင့် ထိခိုက်ဆုံးရှုံး နိုင်ချေလျော့ပါးရေး**

- ရပ်ရွာလူထုဘေးဒဏ်ကြိုကြိုခံနိုင်စွမ်းမြင့်မားရေး ကော်မတီများအတွက် ငွေသားထောက်ပံ့ခြင်း၊
- ရပ်ရွာလူထုအရေးပေါ်ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့ခြင်း၊
- ရပ်ရွာလူထုစေတနာ့လုပ်အားရှင်အုပ်စုအတွက် ရန်ပုံငွေ ထောက်ပံ့ခြင်း၊
- နာခေါင်းစည်းများချုပ်ရန်ငွေသားထောက်ပံ့ခြင်း၊

**ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ် ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေး**

- နေအိမ်နှင့် နေရပ်စွန့်ခွာစခန်းများတွင် အိမ်သာ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ငွေသားထောက်ပံ့ခြင်း၊
- ကျောင်းများတွင် လက်ဆေးဘေစင်များနှင့် နေရပ် စွန့်ခွာစခန်းများတွင် ယာယီရေတိုက်များ ဆောက်လုပ်ရန် ငွေသားထောက်ပံ့ခြင်း၊
- လက်ဆေးဆပ်ပြာပြုလုပ်ရန်အတွက် ငွေသား ထောက်ပံ့ခြင်း၊

**အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း**

- အမျိုးသမီးလှည့်ပတ်ရန်ပုံငွေထောက်ပံ့ခြင်း၊
- အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ ငွေသား ထောက်ပံ့ခြင်း၊



နှာခေါင်းစည်းဝတ်ဆင်ရန်တိုက်တွန်းခြင်း

## ကျွန်ုပ်တို့၏ #စစ်မှန်တဲ့ဘဝသူရဲကောင်းများဟာ လူတိုင်းအတွက် နေရာတိုင်းမှာရှိပါတယ်။

သင့်အနေနဲ့ နှာခေါင်းစည်းဝတ်ဆင်ရန်၊ စနစ်တကျ လက်ဆေးရန်နှင့် လူအနေအထားခြားနားစွာနေရာယူရန် သတိမေ့နေလျော့နေချိန်မှာ ကြက်ခြေနီစေတနာလုပ်အားရှင်များက ရောဂါကူးစက်မှု ကင်းအောင်လက်တွေ့သရုပ်ပြသခြင်းနှင့် သတိပေးမှုများကို လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါတယ်။ လွန်ခဲ့တဲ့ ၆ လကျော်ကစပြီး နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ရပ်ရွာလူထု ၁၇၃,၃၀၀ ကျော်အတွက် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်တားဆီးရေးလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများကို ရပ်ရွာအခြေပြု ကြက်ခြေနီစေတနာလုပ်အားရှင် ၂,၄၀၀ ဦးက လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။



စနစ်တကျလက်ဆေးနည်းကိုကျောင်းသား/သူများအား သရုပ်ပြခြင်း



အသိပညာဖြန့်ဝေနေစဉ်အတွင်း လူအနေအထားခြားနားစွာနေရာယူမှုအား လေ့ကျင့်ခြင်း



ရှေးဦးပြုစုခြင်းဖြင့် အသက်ကယ်ခြင်း



ကန်သတ်စောင့်ကြည့်ရေးစခန်းမှ အရေးပေါ်လူနာအား ဘေးကင်းရာသို့ ပြောင်းရွှေ့ခြင်း

- ကြက်ခြေနီအခြေခံမူရူချက်
- လူသားချင်းစာနာထောက်ထားခြင်း
- ခွဲခြားမှုမရှိခြင်း
- ကြားနေခြင်း
- လွတ်လပ်ခြင်း
- စေတနာ့ဝန်ထမ်းအကျိုးဆောင်ခြင်း
- စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်း
- ကမ္ဘာတစ်ဝန်းပျံ့နှံ့ခြင်း

### IFRC ၏ ပြန်လည်စိစစ်ထားသော အရေးပေါ်ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေ အခြေအနေများ

IFRC သည် ကိုဗစ်-၁၉ ကာလအတွင်း အမျိုးသားကြက်ခြေနီနှင့် လခြမ်းနီအသင်းများကို ထောက်ပံ့ကူညီရန်ရည်ရွယ်၍ CHF ၁.၉ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁.၉၅ ဘီလီယံ) ကို ပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။ ထိုအရေးပေါ်ရန်ပုံငွေ CHF ၁.၉ ဘီလီယံမှ ၄၅၀ သန်းကို အမျိုးသားအသင်းများသို့ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့ရာတွင် IFRC အတွင်းရေးမှူးရုံးမှ တဆင့် ပံ့ပိုးကူညီသွားမည် ဖြစ်သည်။ လက်ရှိ CHF ၁၈၇,၇၄၅ လက်ခံရရှိပြီးဖြစ်သည်။ (IFRC Go တွင် ပြည့်စုံစွာ လေ့လာနိုင်ပါသည်။)

#### IFRC သည်

- ကျန်းမာရေး၊ ရေ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေး တွင် ပံ့ပိုးကူညီခြင်း။
- လူမှုစီးပွားရေးသက်ရောက်မှုများကိုလျော့ချခြင်း။
- စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် ဘေးကင်းလိုခြံရေး



You can make a difference. Volunteer with us.



JOIN THE RED TEAM!

# ကိုဗစ်-၁၉ ကာလအတွင်း ဘေးအန္တရာယ်တုံ့ပြန် ဆောင်ရွက်ခြင်း

**ကချင်မြေပြိုမှု** - ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂ ရက်နေ့က ကချင်ပြည်နယ်၊ ဖားကန့်မြို့နယ်ရှိ ကျောက်စိမ်းတူးဖော်ရေးလုပ်ကွက်တွင်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် မြေစာပျက်ကျမှုကြောင့် လူ ၂၀၀ ကျော်ခန့် သေဆုံးခဲ့ရပြီး လူပေါင်းများစွာ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီ အသင်းသည် ရှာဖွေကူညီကယ်ဆယ်ခြင်း၊ ရှေးဦးပြုစုခြင်းနှင့် စိတ်ပိုင်းလူမှုပိုင်းဆိုင်ရာ အား ပေးကူညီခြင်းများကို သွားရောက် ဆောင်ရွက်ခဲ့သလို ဘေးအန္တရာယ်ထိခိုက်ခံစားရသည့် မိသားစုဝင်များအတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုများကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ MRCS သည် ငွေသား CHF ၁၂၉,၄၁၇ ကို ဘေးအန္တရာယ်ထိခိုက်ခံစားရသည့် အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၂၄၄ စု (လူဦးရေ ၁,၅၀၀ ဦးခန့်) အတွက် IFRC ၏ အရေးပေါ်ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေမှ ထောက်ပံ့ ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက်ဖတ်ရှုလိုပါက [ဒီမှာနှိပ်ပါ။](#)

**မန္တလေးရေဘေး** - ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၉ ရက်နေ့က မန္တလေး-စစ်ကိုင်းလမ်းပေါ်ရှိ ရွှေဂရုတံခါးကျိုးပေါက်မှုကြောင့် အနီးအနားရှိ လူနေရပ်ကွက်များ ရေလွှမ်းမိုးမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကာ အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၂၀၀ စုခန့် အရေးပေါ်ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ရပြီး စုစုပေါင်းထိခိုက်ခံစားရသည့် လူဦးရေ ၂၀,၀၀၀ (အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၄,၀၀၀) ခန့်ရှိခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ ဘေးအန္တရာယ်ထိခိုက်ခံစားခဲ့ရသူများအတွက် အရေးပေါ်ထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေမှ CHF ၂၀၀,၆၈၃ ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက်ဖတ်ရှုလိုပါက [ဒီမှာနှိပ်ပါ။](#)

**ကချင်ရေဘေး** - ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၃ ရက်နေ့က ကချင်ပြည်နယ်အထက်ပိုင်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် မိုးကောင်းချောင်းရေမြင့်တက်ခဲ့ရာ မိုးကောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ လူနေအိမ်များရေစစ်မြုပ်ကာ အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၁၀၀ ကျော်ခန့် ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းခဲ့ရပါသည်။ ထိုရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် တစ်ကိုယ်ရည်သန်ရှင်းရေးသုံးပစ္စည်း (၂၆၈) ပုံနှင့် မိသားစုသုံးပစ္စည်း (၁၀) ပုံကို အသင်းက ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက်ဖတ်ရှုလိုပါက [ဒီမှာနှိပ်ပါ။](#)

မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းက လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးထားသည့် အမျိုးသားအဆင့်ဘေးအန္တရာယ်တုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့ဝင် (၁၀၆) ဦးနှင့် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးအဖွဲ့ဝင် (၁,၈၂၇) ဦးတို့သည် အရေးပေါ်တုံ့ပြန်ရေးအတွက် အသင့်ရှိပါသည်။



ကချင်မြေပြိုမှု



မန္တလေးရေဘေး



ကချင်ရေဘေး



သွေးလွန်တုတ်ကွေးရောဂါကာကွယ်ခြင်း



ရောဂါကာကွယ်ဆေးထိုးရာတွင် ပါဝင်ကူညီခြင်း



မိသားစုပြန်လည်ဆက်သွယ်ခြင်း

## မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း (MRCS)

ကြက်ခြေနီအခြေခံမူ (၇) ချက်နှင့်အညီ ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြုနေသည့် လူမှုကရုဏာ အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သူများကို ကျန်းမာရေးနှင့် ပိုမိုကောင်းမွန်သော ဘဝများအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ MRCS သည် နိုင်ငံတော်က ဥပဒေနှင့် အညီဖွဲ့စည်းထားပြီး လူမှုကရုဏာအခန်းကဏ္ဍတွင် နိုင်ငံတော်၏ အရန်အင်အားအဖြစ် ဆောင်ရွက်နေသော အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည်နှင့်အညီ နေရာတိုင်းတွင် လူသားတိုင်းအတွက် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

## အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကြက်ခြေနီနှင့် လခြမ်းနီအသင်းများဖက်ဒရေးရှင်း (IFRC)

အမျိုးသားအသင်းပေါင်း (၁၉၂) သင်းနှင့် ချိတ်ဆက်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကြီးဆုံးလူမှုကရုဏာ ကွန်ယက်ဖြစ်သည့် IFRC သည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် အရေးပေါ်ကျန်းမာရေးအခြေအနေများတွင် အမျိုးသားကြက်ခြေနီနှင့် လခြမ်းနီအသင်းများကို အရေးကြီးသောနည်းပညာအကူအညီ၊ ငွေကြေးနှင့် ပစ္စည်းထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ခြင်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

## ဆက်သွယ်ရန်

ဒေါက်တာနေထက်လင်း  
ဌာနမှူး၊ ကျန်းမာရေးဌာန၊  
မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်း  
nayhtetlin@redcross.org.mm  
+၉၅ ၉ ၇၉၉ ၅၁၁ ၅၆၅

ဂျိုးဇက်မူရမ်ဘို  
စီမံကိန်းညှိနှိုင်းရေးမှူး  
IFRC မြန်မာနိုင်ငံဌာနမှူး  
Joseph.muyambo@ifrc.org  
+၉၅ ၉ ၄၅၀ ၇၁၉ ၄၅၃

MRCS ၏ လူမှုကွန်ယက်များ

